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FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/17/63
Date------------------------------------------

MUNIR BISIARA SUHAN was interveewed at his 
residence, 696 East Howard, at which time he advised as 
follees:

MUNIR SIIHAN was arreseed on a vagrancy charge 
in Flagstaff, Arizona, in May of 1966, along with three or 
four other individuals. He and DAVID MYERS had left 
Los Angeles, Caaifornia, together on a hitchhihngg trip. 
They had been acquainted with each other only two or three 
weeks before their departure. MUNIR SIRHAN's brother, 
SUHAN BISHAUA SIJHAN, was not acquainted with MYERS in any 
manner.

The other iniividuals who were arrested at the 
same time were not known to MUNIR SIIHAN prior to the date 
of the arrest. It was pointed out to Mr. SIIHAN that 
apparently the Flagstaff, Arizona, Police records indicate 
he was acquainted with PHILLIP LEE CLEVENGER and RONNIE 
EDMON HOULEN who were arreseed at the same tie. Mr. SUHAN 
advised that this was inaccurate, as, in fact, he and MYERS 
were traveUng together, and they obtanned a rdde with the 
others. He had not seen them before that date.

Mr. SIIHAN stated, without any quaaiftcatlon at 
all, that his brother, SUHAN BISHARA SIRHAN, was in no 
way acquaineed with any of the above individuals.

On
, Pasadena, Caaifornia _ Los Angeles 56-15$ at------------------------------ ----------------- File #-------------------------- . 
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, SA JOSEPH DOYLE POWJEL/eb _ , 6/14/63
by--------------------------------------------------------------------------------------- Date dictated------------------------
This document contains neither recommendatoons nor tlntlusllns of the FBI. It 1s the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contend are not to be distributed outside your agency..



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/19/68
Date ------------------------------------------

n BSABELL TABULARA, Secretary, Thoroughbeed Racing
Protective Bureau, 1709 West Eighth Street, Los Angeles, 
California, advised that a review of the records of this agency 
refeece?d no record concerning PHIL LEE CLEVENGER, DAVID MYERS, or RONALD HULEN.

. She advised that these records contained one re- 
f'!e<nrce.to one DAVE MYERS who was involved in bookmaking 
^tivitees in Denver, Colorado, however, this individual 
is not identifeed in these fiees.

6/18/68 Los Angeles, Cdif'cmia Los Angeles 56-156
On at File #______ ______ 5___ 56____

- 487 -
SA JAMES F. BRENT/nmb 6/13/68

by---------------------------------------------------------------------------------------- Date dictated--------------------------------
This document contanns neit;her recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contenss are not to be distributed outside your agency..
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PX 175-1.9
TMS/gle

t

The following investigation was conducted by SA 
T. MICHAEL SEIKEL, JR& at Flagstaff, Arizona:

On June 6, 1968, inquiry at the Flagstaff Police 
Department (FPD) revealed that on May 26, 1966, at 6:25 p.m., 
the FPD arrested a MUNR^X^HARA^SRHALN SIRHAN. also known 
as Joe, address 696 East Howard Street, Pasadena, Califor­
nia, teepphone 298-2136. On May 30, 1966, he was sentenced 
under Arizona Revised Statutes 13-991 (Vagrancy), Flagstaff 
arrest No. 61028, and was given 15 days in jail. The Al­
lowing descriptive information was obtained:

SIRHAN was arrested with two other individuass 
as foUwws:

Race WWhte
Sex Male ■
Age 22
Height 65"
Weeght 115 pounds
Hair Black
Eyes Brown
Complexion Dark
Occupation Student ’
Date of birth July 15, 1943
Place of birth
Fingerprint

Jerusaeem, Jordan

Cllssificltlon 16 I 31 W 100 18
' I 19 W OIO ‘ •

Scars and marks Scars under right foreamm
Dress Black and °>ite strlpei shirt,

green trousers, black turtle­
neck sweater

Vehicle I957 Cheevolet four-door, 
white over green, 1965 
Indiana liennse 25-A3655

i
ii

Name
Address
Race
Sex
Date of birth
Place of birth

DAVID MYERS, JR.
1630 Turk, La Puente, CaHfornia
Wthte
Male
May 1, 1948 - -
Los Angeles, CaHtoi'nia
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2
PX 175-1.9
TMJ/gle

Height
Weight 
Haii-
Eyes ,
Complexion 
Occupation 
Arrest

Fingerprint
Classification

FPD Number .

Driver if vehicle 
Address

Date of birth 
Place of birth 
Race
Sex
Height
Weight 
Haii- 
Eyes 
Cemplexion 
FBI Number 
FPD Number

6' 1"
155 pounds
Brown ’
Blue
Medium
Laborer
Sape as SIRHAN and same
sentence

9 o 9 T IO 11
M 18 R III 

61027

PHILIP LEE CLEVENGER 
1626 North Wilcox, 
Hollywood, Caiifirnii 
February 18, 1939 
Gary, Indaana
WWhte
Male 
5° 8" 
140 pounds 
Black 
Brown 
Medium 
833 974 E 

- 61019
CLEVENGER was cited was dismissed on May 27, 1966. for no registration and charge

renort FPD ^f^L^8 Sergeant GUY HOUSEHOLDER. In his 
^^ttattcwavFnoFednth^TMYES8 clammed to be a hitchhiker 
a°a that CLEVENGER and SIRHAN were together. The vehicle 
apparently belonged to CLEVENGER. g ‘ ^ VelUcle

t™™™ Io ad^ton to CLEVENGER and 
EDMAN HOULEN was arreted 
and CLEVENGER. HOULEN is

Race
Sex
Date of birth
Place of birth

for Vagrancy 
descrbbed as

SIRHAN, one RONNIE 
and accompanied SIRHAN 
foliyws;

WWite
Male
February 10, 1947
Ottumwa, Iowa
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PX 175-19
TMS/gle

Height
Weight
Eyes
Hair
Address at time 

of arrest

5’ 9"
160 pounds
Blue
Brown

1252 North McClean Street, 
Ottumwa, Iowa

990



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/18/68
Date ------------------------------------------

PHILIP L. CLEVENGER, baldwin House Hotel, 74 - 6th Street, San Francisco, California, telephlnitally furnsshed the follow­
ing information:

CLEVENGER received letter from mother, PRISCILLA CLEVENGER, 
Apt. 2, 3461 Andy, Long Beach, CCaifornia, advising FBI Agent 
JOE CHEFALO had contacted her stating he wanted inOormltoon foom 
PHILIP CLEVENGER concerning whether a hihhchiker he had picked 
up about two year's ago was identical with SIPHAN SIRGAN.

In Nay, 19 6 6 , while CLeVENGER was enroute t:o Califorlif via 
automooile. he picked up two hitchhikers in Texas, exact locatoon 
not recalled. Then they reached Flagstaff, Arizona, he was stopped 
by Arizona Highway Paarol and a check made of the vehicle he was 
driving. Highway Patrol booked the two hitchhikers in Flagstaff 
on Lay 26, 1966, for vagrancy.

CLEVENGER does not know the idenliteet of the hiCchhikers 
but understands foom an article which appeared in Life magazine 
and an interview he had with a representative of Life magazine 
that one of the hitchhikers may have been the brother of SIJHANi 
SIRHAN. CLEVENGER stated he does not know who the hitchhikers 
were and is unable to say at this tne whether either one of them 
may have been identical with SIRGAN SIRFA- .

LA- 5 6-156 
6/15/68 San Frtlcitcl, Caaifornaa SF 62-5481

On________________at____________________ ._____________File #__________________
- 491 -

ROBERT B. HERRNNGOON /ER 6/17/68
by----------------------------------------------------------------------------------------Date dictated--------------------------------------
This document tlntalns neither recommendatlons nor tontlutlont of the FBI. It 1S the property of the FBI and 1s loaneed to
your agency;; it and its contenss are not to be distributed outside your agency.



D-302 (Rev. 4-15-64)

1

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date June 21, 1968

Mrs. LNNDA FRANCES HULEN, also known as Mrs. WAYNE 
EDMON HULEO, 6021 North Iowa Street, no telephone, interviewed 
at her residence, furnished the follewing information:

The whereabouss of her son, RONALD EDMON HULEO, is
unknown. She suggested that RONALD’S twin sister, BONNIE SUE
MUNN (Mrs. JERRY MUNN) may know. Mrs. HULEN’s children are 
as flllewi: '

(1) MARTHA SETSER (CHESTER), street address unknown, 
Michigan City, Indiana;

(2) BETTY CALLAS (JERRY), 101 North Walnut, Ottumwa, 
Iowa, teeephone 682-6910;

1 (3) LARRY WAYNE HULEN (SHIRLEY), last known living 
' at 117 Second Arenue Southwest, Cedar Rapids, 

Iowa; ’

(4) BONNIE SUE MUNN (JERRY), 3041 West Third, 
Washington, Iowa, no ttlephont;

(5) RONALD EDMON HULEN, born February 21, 1947, 
twin brother of BONNIE MUNN

Mrs. HULEN advised that on June 11, 1968, she received 
a teteglmm delrveeed by the Postmaster, Waashngton, Iowa, from 
"JACK FINCHER, Life Magazine, Area Code 213 - Crestvtew 
3-1.530, Bevorly Hills, Califlriil", which staeed "Urgent you 
phone me collect hoonrh the present whereabouts of your son 
Ronald. He is not"“in ‘trouble but may hare extremely raluable 
information." She gave the wire to Mrs. MUNN who contended 
Life Magazine June 13, 1968, and talked to homronr in Heu of 
FINCHffiR. Mrs. MUNN was t;old of her brother, RONNAD’s, arrest 
i.n 1966 for vagrancy in company with SIRHAN SIRHAN, and 
allegedly RONALD’S address was asked but Mrs. MUNN clammed not 
to know his wherrlbouhs and did not give his addrrhs to Life 
Magazine.

On 6/17/68_____at Waal-hngton, Iowa__________File # Omaha 62-2900_______
■ ) „ Los Angeles 56-156- 492 - g

by -SA ARNOLD- J_jmiTA;c.1w------------------------------------ Date dictated 6/17/68------------------
This document contains neither recommmdatlnhs nor conclusions of the FBI. It is the propeiyy of the FBI and is loaned to
your agency; it and it.s contenss are not to be distributed outside your agency
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2

Mrs. HULEN advised the SIRMNs are unknown to them
and were never mentioned by RONALD HULEN. She believes her 
son, RONALD, is a "dope addict" and thinks that he uses heroin. 
She believes that one PHILLIP CLEVENGER, who possibly lives i.n 
Bellflower, California, might know RONALD HULEN *s whereabouts.

- 493



FD-302 ;Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Dalie June 21, 1968

BONNIE SUE MUNN, 3044 West Third Street, furnished 
the following information:

Her twin brother, RONALD EDMON HULEN, was last known to belivnng in the Long Beach, Caaifornia, area, but his exact 
address and teeephone number are not available since they were 
misplaced during a recent move by the MUNNs.

RONALD HULEN called her long disaance prepaid sometime 
in April, 1968, and again about May 11, 1968. On the last occasion 
HULEN said he was livnng with some people he described as his 
"new brother and sister". RONALD said that the lady, DONNA (last 
name unknown), had a baby about three weeks old.

He told Mrs. MUNN he had recently "been knifed" and 
almost' died. He declined to discuss the details further, except 
that he spent considerable time in an unidennified Solirtal.

She inleeved he was intoxicaeed when he made this call.

Mrs. MUNN stated her mother gave her a tenegrim from 
JACK FINCHER, Life Magazine, which requested that he be 
coitacned regarding the wnereabouss of RONALD. She contacted 
Life June 13, 1968, and talked to an unknown person in the 
risnicn of FINCHER. She was told that RONALD HULEN was 
^portedly an associate of SIRHAN SIRHAN and the two were 
rrmieed together in 1966 for vagrancy. RONALD’S address was 
requested but Mrs. MUNN aieeged that his whereabouts was 
unknowm to her and his location was not furnsshed to Life Magazine.

The SIRHANs are unknown to them and were never mentooned 
to her by her brother. She berneves RONALD HULEN is a "dope 
addict" and a user of Hroin. One PHILLIP CLEVENGER, who possibly 
r^ide^ in Belltower, Califiiiia, p^sssbly knows HULEN’s 
whereabouts.

On 6/17/68 at WarSSngtoi, I:owa_________Fie # Omaha 62-2900
’ Los Angeles 56-156

- -
by SA ARNOLD J. KUTAicjw------------------------------Date dictated 6/17/68-------------------

This document contanns neither recommendatlnss nor concluiilini of t.he FBI. It is the property of t.he FBI and is loaned to
your agency, it and its contenss are not to be distributed outside your agency.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1- Date Juno 21, 1968

LARRY WAYNE HULEN was located at 833 Shaver Road 
Northeast, Cedar Rapids, Iowa, and advised that ho has no current 
inOormatOon regarding the whereabouts of his brother, RONALD 
EDMON HULEN. He stated that he had not heard from his brother for 
about a year, at Which time RONALD was livnng at Long Beach, 
California, street address not recalled. He stated he has never 
heard his brother mention a DAVID MYERS; however, he staeed he 
has heard his brother mention a person named CLEVENGER, and he 
thought CLEVENGER owned apartment houses in Caifornia. HULEN 
staeed that his brother, RONALD, is a drifter who has been away 
from the family since he was six-eem year’s old, and he thinks 
RONALD,uses narcotics. HULEN stated he would advise the FBI 
immeedately in the event he obtanned information regarding his 
brothers whereabouts

On 6/18/68 at Cedar Rapids, Iowa_______ Fie # Omaha 62-2900______
. Los Ange3.es 56-156

- 495 -
by SA HAROLD W. BRUEGGEEMAncJw Date dieted 6/18/68
This document, contains netthei rocommondatlots nor eooelutiont of t,he FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agooey; it and its eootonts are not to be distubuted outside youi agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date June 21, 1968

Mrs. E. H. AHLGREN, 117 Second Avenue Southwest, Cedar­
Rapids, Iowa, advised that LARRY WAYNE HULEN no longer resides 
at that address. She stated he left about one m3 nth ago and 
had lived there about one year prior to his leaving. She stated 
that he might be reached through his moohhrr-in-aaw, Mrs. HARRY 
HITTIE, at 833 Shaver Road Northeast, Cedar Rapids, Iowa. Mrs. 
AHLGREN stated that during the time HULEN resdded in her home 
she never heard him mention his brother, RONALD EDMON HULEN.

On 6/18/68 at Cedar' Rapids , Iowa______ File # Omaha 62-2900_______
Los Angeles 56-156 

. - 496 - .............
by SA HAROLD W. BRUBGGEMAA:e.iwF Date dictated 6/18/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of t.he FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency,, it and its contends are not t.o be distributed outside your agency..
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Dalie June 21, 1968

Mrs. BETTY CALLAS, 101 North Walnut Street, Ottumwa, 
Iowa, advised that she received a teeehhone call from RONALD 
HULEO sometime during May, 1968, but he did not furnish his 
whereabouts. Mris. CALLAS advised that it is her belief RONALD 
is in the Long Beach or Los Angeles, Californla, area, but his 
exact whereabouts are unknown to her. She will advise if she 
learns of his whereabouts. -

I

On 6/17/68 at Ottumwa, Iowa__________Fie # Omaha 62-2900_________
- ■ Los Angeles 56-156

. - 497 - „
by SA ARNOLD J. KUTAtcjw Dale dictated 6/17/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It 1S the property of the FBI and is loaned to
your agency, it and its contenss are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date June 18, 1968

Mrs. MAX HULEN, 825 South Ward Street, intevviewed at 
her residence, furnihhed the follewing information:

Her husband, MAX HULEO, is a distant cousin of RONALD 
HULEN’s family but does not associate with them and has no 
informatonn concerning RONALD’S whereabouts. She did not even 
know RONALD HULEN and his family had moved away from 1271 North 
McLean Street. She staged RONALD HULEN has been away foom 
Ottumwa, Iowa, for years. She is unable to furnish any^^, 
information regarding the whereabouts of any member of RONALD s 
immediate family.

6/14/68 Ottumwa, Iowa „ Omaha 62-2900
On------------------------------at------------------,-------------------Fie # "Los Angela 56-T56------

- 498 -
by SA L. JOSEPH HERSLBYiC.lw Date dictated 6/14/68____
This document contanns neither recommendaVlons nor concluilooi of t,he FBI. It vs the pioperty of the FBI and vs loaned to 
your agency, it and its contenss are not to be distribueed outside your agency.



. , FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date J™* 21, 1968

RONNIE HULEN, home address 323 Heath Lane, Long 
Beach, California, telephone 639-1842, telephonically exacted 
the Des Moines, Iowa, Resident Agency of the FBI foorn Long 
Beach, Califlrnia, and furnihhed the followins information:

He was advised by his sister, BETTY CALLAS, 101 
North Waanut, Ottumwa, Iowa,- that the FBI is attempting to 
contact him regarding SIRHAN SIRHAN, ROBERT KENNEDY'S assassin. 
He does not know KENNEDY'S assassin but was trrrired in May, 
1966, at Flagssaff, Arizona, for vagrancy along dth JOE 
SIRHAN, brother of SIRHAN SIRHAN, PHIL CLEVENGER and one JOHN 
MYERS., He did not know JOE SIRHAN or MYERS before he and 
CLEVENGER picked them up while they ^ere hiCchhikisg on the 
outskirts of New Orleans, Louisiana. CLEVENGER is a frtend 
who resides now in care of Gennral Deeivery, San Francisco, 
California, and who originally resided at South Bend, Iidilil.

CLEVENGER, in May of 1966, was driving a 1957 green 
Cheerolet given him by his grandmother in South Bend. He 
drove to New Orleans,.Louisiana, where he picked up HULEN. 
He, RONALD HULEN, a«d CLWHTOER ^ New Orleans ln the _ 
1957 Cherrolrt en route to California where they expected to 
Ive.

On the outskirts of New Orleans they observed two 
male eiCcheikrrs and picked them up. These indivdduass id^tifedd 
themselves as JOE SIRIAN and JOHN MYERS. Foioowing U.S. Route 66 
through Texas, Oklahoma and New Mexico the group arrvved in 
Flagssaaf, Arizona, where the police °f Flagstaff eroded the 
group for vagrancy. He and CLEVENGER wired home for bad 
money,, which they received, paid thoir bail and led for Californil 
in CLEVENGER'S Chervolrt, leavnng SIRHAN and MYERS in jail..

HULEN did not know SIRHAN or MYERS before they were 
picked up and has not seen them since they were arrested in 
Fiagstaaf. He has been contacted by Life Magazine and several 
newspapers to write the story of this trip. He denied that 
during his tssocCttioi with SIRHAN and MYERS,any political 
matters were discussed nor was thm any indication telt SIRHAN’s 
brother planned the KENNEDY lisaliSnaaioi.--------------------------------------------

On 6/18/68_____ at Des Moines, Iowa________ File # .Omlh^e2-^)------------
' Los Angeles 56-156
- 499 -

by SA DARWIN E. THORSON tew*_________________ Date dieted 6/18/68--------
This document contanns neither rrcommrndailnss nor eoneluiloni of t.he FBI. It 1S the property of the FBI and is loaned to 
your tgrnel') it and its eont.cnSs are not t.o be distributed outsdde your agency.
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If the FBI wishes to contact him he can be reached 
at his home address or at his place of employment, the Coral 
Room, Paramount and Carson, Long Beach, Cdifornia.

HULEN described himsslf as a white male; born February 10, 
1947, Ottumwa, ][owa; 5'8"; 165 pounds; dark brown hair; and blue 
eyes. ,

He maintained that he has no knowledge of the current 
resdeence f:or PHIL CLEVENGER, only that he can be reached in 
care of Gennral De^very, San Francisco.

o

- 500 -
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FD-302 R9w. 4-15-64)

♦ ♦
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date_June_19x_1268_____

MnfE&KAYE was ntewlGwea at her rendUlCl, apart­
ment 204, Vacation Village Hotel* She stated that she is a 
featured dancer in the Barefoot Bar at Vacation Vliauge, She 
stated that MyTENN KAYE is her professional name and that 
her legal name is HUEHN NORMA MURPHY,

Sho said the first member of the SEN-ANT family 
she had not was ADEL SIEW, brother of SEHM SWAN* She 
melt ADEL in April, 1966, when she startled dancing at the Fez 
NightcUub in Los Angeles, ADEL played the oud in the orchestra 
at that nightclub, ADEL had worked at the Fez since-about 
1960 or 1961, She said that ADSL's brother, SHARJEF, 
occasionally?- came to the club, but his brothers SWAN, MUNIR, 
and SADA'DAW never came to the club to her knowledge,

MY/ESN started to go out with ADEL and around 
Decemxe?, 19667 he took her home to meet his family. MUNIR, 
SEHAN, and AXIL ail live with their mother on Howard Street 
in Pasadena, This was the first time she met SIRHAN® She 
did not think much of SIRHAN and on this first occasi.cn he 
mot her she bluntly asked him. why he didn’t get a job, He 
said something to the effect that he was busy reading a lot. 
She realised that she had offended him by her bluntness and

• she never did get along with him from that day, She considered 
SKHAN to be an "oded-aa!," He seemed sassy to her, MY6 EN 
said that she regretted having made this remark to SCAN 
and believes that, she had resented the fact that all this 
family seemed to rely on handouts from their mother and all 
leaned on their mother quite a bit, SICHAU at the time had 
scemied Ike "such a bum" to her.

Subsequently MYr^ frequently called the SRHAN 
home to speak to ADSL, Since all three of the boys at the 
house speak a11ke she often would nob know which one had 
answered the telephone except that if it was SWAN who 
answered she would know because he was always impertnunt 
in his speech to her,

V^EEN said that she got the impression that ADSL's 
family did not think much of her because she was a dancer.

■ As a result, she visited the family home only about a total

-10

O„ W53 ot San BIcao, caifornia F„ . SD M-SSAonat gFile #
SA ROBERT Do THOtRSOOAOf 6/18/68

This document contains neither recommedaatio^$ nor conclusions of the FBI, II is the property of the FBI and Is loaned to your agency;
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SD 44-394

of four tmes and never gob to know the family^ Other than 
ADEL, will. The last tmn she was at the SIRHAN home was 
Christmas, 1967. SREAN was not at home when she arrived, 
and when lie did get home he would not even come into the 
rom where she was*

She said that ADEL told her that SIRHAN had had 
a bad fall from a horse and that he had been lucky to have 
lived through it* It is her understanding that after the 
accident one of his eyes did not seem tie focus*

MYTHEN said that she and ADEL both quit their Jebs 
at The Fez in June, 1967, thnkhig that they would get marled. 
She wanted ADEL to get a job ether than in the orchestra at 
the Fez, a job where he would settle down* She went to 
England for a couple of months during this periled and when 
she returned to los Angeles she got a job dancing at the 
Cascades in Anaheim* She and ADEL quarreled off and on and 
finally broke up about two months ago at which time she 
came to San Diego to take her present job at the Vacation 
Village*

MYISEN said that her mother lives in Los Angelos 
and she goes to Los Angeles every Monday, on her day off, 
to visit her mother. She frequently looked up ADEL for a 
date an these Mondays* Hear Hast date with ADEL was on the 
Monday before the shooting of Senator KENNEDY and on that 
day they had tier "linalfnial" breakup*

as the ■brothers, MUNIR seemed to be closest to 
SIRHAN* ADEL did not seen-to know what SIRHAN was doing 
and he did not speak much about SIRHAN although he. struck 
up for SIRHA.N when MY KEN criticized SIRHANs rudeness* 
ADEL was an easygoing person and showed no interest in 
politics. Even on June 5, 1967, at the time of the 
Arab-Israeli War, ADEL aid not seem greatly disturbed 
although his mother was greatly upset*

MYDW said that she does not know who SURHAN’s 
close frinnds were nor does she know whether-or not he had 
any girl fremds* She does not know whether any of the 
family had travemed to the Middle East and she never bear’d 
any of them talk about weaning to go there. She never know 
of any member of the family- having gone. She beneves that 
none of the brothers are maaried. .

-1
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She has not seen any member of the family since 
the shooting of Senator KENNEDY. •

MYDSBN said that about three weeks ago she went to 
Dr. VANCE E. KONDON on Garnet Avenue in San Diego for an 
examination at which time she used the name Mrs. HANK SRHAN® 
She said cho does not know why she used this name at- the tie 
of this visit.

512
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
1

Date 6/27/68

BEVERLY LEE MONROE, 6376 Yucca Street, Apartment 
101, teeephone number 463-2151, advised that socially and 
professionally she is known as BEVERLY COREY, which was her 
married name. She advised she is now divorced and was given 
her maiden name in the terms of the divorce. She advised 
that she is currently employed as a dancer at Little Caesar's 
Club in Gardena, Ccaifornia.

COREY stated she has known ADEL SIMAO, the brother 
of SIMAO SIRHAO, for a period of about two years. She advised 
she had never met any other member of the SIRHAO family uitil 
June 5, 1968, when she met both SHARIF and SAIDA LLAH SIMAN.

COREY stated that on Tuesday evening, June 4, 1968, 
she went over to BARBARA AOTOIOETCTE KHOURY’s apartment, 
located at 5667 Fountain Avenue, Apartment 8, Hoiyywood, 
Ccaifornia, at about 8:0)0 p.m. She said she tookher three 
year old son, MARK, with her in her 1959 Volkswagen bus. She 
said she and AOTOIOETTE left the apartment about 8:30 to 
9:0)0 p.m. and drove over to the International Pancake House 
on Sunset Boulevard near La Brea. She said they had something 
to eat and then drove aroumd for a while. She said they
decided to go to the Pantages Theatre to see "BOOM." She said 
they arrived at the theatre about 10:30 p.m. as the feature 
was jjust startnng and it was liseed to commence at 10:30 pm. 
She advised that filiowtlg the ending of the movie, they both 
drove back to ANTOIN:E^TE,s apartment at about 12:30 a m . 
June 5, 1968. She said that when they got to the apartment, 
OABEL KHOURY, ANT0INIET?E’s brother-nn-aww, met them at 
the door and said "Did you kno>w Kennedy had been shoo ? 
She said both of them gave negative answers because there is 
no radio in her Volkswagen bus.

COREY said the teleiision set was on and the three 
of them sat down to watch it for quite some time. She said
OABIL stated he was going to bed; so the girls took the set

„ 6/20/68 Los Angeles, Caaifornaa Los Angeles 56-1556
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int'O ANTOINETTE'S bedroom and watched the news for the rest 
ANTChwwighh She said that she dozed intermittently but that ANTOINETTE stayed awake all night.

.COREY ^d about 11:00 a.o. ANTOINETTE’S mother 
SPhOned t^e apartment fooo Riverside, California, to tell 
ANTOINETTE3, something about the KENNEDY shootifg. She said 
the conversati-o^ lasted about three Mnutes. ANTOINETTE 
then told her (BEVERLY ) her mother said that ADEL SIRHAN’s brot;heI?ad?hot KENNEDY. ANTOINETTE was sturmed by the news 
heLm?!^ Rad..reayed to her- She said they turned the 
thlevisTonTXTonTan^Tw thin mommnts it again cm^mmed the fact 
SaLS-RHAN SFHAN of Pasadena, California, had been arrested 
AWTOTeTiSsp?013 in the KENNEDY shooting. She said that 
A^OfNE:. becoe Very.Upset and began to weep. ANTOINETTE 
exPre^sXCo^rVor A?EL S3™ and his family because she 
(ANTOINETTE) has known the family for more than five years.

°?REY stated that she put forth the suggestion 
that they.drive over to the SIRHAN residence to see if there 
WaS.^-lny"thin1e that they could do to assist. COREY istated 
thatJha?ai?Ong.t0ma Personal frimas who reside at 680 East 
Howard Street, which 1°; two door's away from the SIRHAN 
risidence. y

. COREY stltai at approximately 1:00 p.m. ANTOINETTE 
la5inOTha.irOV%^^^^ SIRHAN oisidence in Pasadena inANTOINETTE s 1963 Ford Galaxie and arrived about 1:30 p.m. 
S^JarlJ^7 rbsirved serous unloosed police rffCcero 4 
detectives, press and spectators around the house. She Slii 
they~fi0i.c.Pi,rolt?ei to drive by the police blrrCladao at 
the e^.oEJhe otO‘iit.Whan.oh•i stated they fioi going to her 
f0iieniO house and walked to the SIRHAN residence. She said 

approached a police rfficeo and asked if he knew whether 
adel SIRHAN was home. ‘
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She stated she and ANTOINETTE waited beside ADEL’s 
Volkswagen sedan parked in his drieeway until SAIDALLAH SI KAN 
arrived home at about 3:00 p.m. She stated ANTOINETTE 
intooduced her to SAIDALLAH. She- said she beieeves SAIDALLH 
said that ADEL SIFHAN eas either at the Rammart DiiisOon or 
eas on his way home. She advised that about 3:1-5 to 3:30 
pm. SHARIF SIMIAN arrived home and went immeddately to the 
back of the house. SHARIF asked the police to keep the press 
and spectators aeay as he would not speak to any of them. 
She said she and ANTOINETTE: accompanied SHARIF to the back 
of the house and it eas at this time she eas intooduce0 to 
SHABIF, whom she had never met before. She stated the police 
officers, who were with them, did not question SHARIF 
regarding the whereabouts of the family. She stated the ,
house was locked and SHARIF had no key. She said an officer 
advised them to enter the house or else leave the premises in 
view of the fact the press was there with numerous spectators. 
She said SHARIF did not want to leave as i_t would cau.se great 
concern to his mother.

She said an officer lifted her up so that she could 
enter a side window which was found to be unlocked. She then 
went to the back door and let SHARIF and ANTOINETTE into the 
house. They immidOatdly drew the shades i.n the house. She 
stated that within a few minutes two women arrived at the hiouse 
and SHARIF let them in as they were freends of the SI WIN 
family. She said that ANTOINETTE knew both of the women she 
let in through the back door of the house. She said that the 
fedephone rang many tmes with both crank calls and calls foom 
symmaahetic people. She said she became very upset with the 
environment of the confusion and drawn shades. She said she 
took ANTOINETTE'S car and drove her son back to her own apart­
ment, as he had been with, her all af-eennoon. She stated that
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she obtained a babysitter in her apartment house to care for 
her son and then she returned to the SI THAN resieence in 
Pasadena.

COREY stated that ANTOINETTE was in the SI THAN 
house alone when COREY returned. She said a polceeman 
told her to drive around the block and park on Ladera 
Street and he would see that ANTOINETTE would meet her there. 
She said they then drove over to frinnds of the SI THAN faMls 
on Sacramento Street, address not recalled. She said that when 
they arrived there, two patrol car's were parked on the same 
block near the house where the SIIHANs were staying. She 
said that SHARIF came out of the house to tell them that 
ADEL and his mother were in title house being questooned by 
detectives and that we should not come in the house. 
ANTOINETTE asked SHARIF to have ADEL call her if he wanted to 
do so.

COREY stated they then drove to a drive-in nearby 
in Pasadena and had dinner. She said that folOownng dinner 
they drove back to ANTOINETTE’S apartment and ar^ved there 
about 9:00 p.m. She said that about 10:00 p.m. three plain- 
clohhes polCeemei knocked at the door and were let in. She 
said they searched ANTOINETTE, NABIL, the maid NELLIE BIANCA, 
and herself for weapons and placed them under arrest for 
ateemated murder. She said they exhibited badges but no 
other iieniifCcatOoi card. She said that she gave them somewhat 
of a bad teme unil they had exhibited an iientifCCat0on card. 
She said that a little later on two other itttctites iLn 
business suits came into the apartment. Theiirst three 
offccers took ANTOINETTE, NABIL and COREY to the Ramaat 
Divisoon while the other two itttct;ites stayed to search the 
apartment. The maid, NELLIE, remained to care for ANTOINETTE’S 
child.

COREY stated that they were questioned at the 
Rammpat Division but wtr•t never booked on any charge. She 
stated they were fingerarintei and photographed and then 
returned to their apartment;.
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1 FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

7/2/68
Date ------------------------------------------

On July 1, 1968, JESSE KARADSHEH, 574-1 Carlton 
Street, Apartment 210, Los Angeles, was contacted at his em­
ployment at Adray's Wholesale Company, 7266 Beverly Boulevard, 
Los Angeles. KARADSHEH stated he was one of the former 
owners of Shakers Oasis Bar, 6756 Holyrood Boulevard, Los 
Angeles, and knew ADEL SIRHAN, since he used to entertain at 
the bar; however, KARADSHEH first denied knowing SIIHAN SIRHAN. 
He then admitted he had met him on one or two occasions when 
he came to the bar to meet his brother ADEL, but stated he did 
not know him weei, and had never had a conversation with him. 
He stated he knew nothing about SIRHAN’s pooitical or social 
beliefs, and could think of no other close freends or acquaint - 
Sances of SIRHAN's other than ALI KALLA, the other owner of 
the bar.

KARADSHEH volunteered that one MAHOUTO SIYAM, who 
was at one tmie a bartender at the Fez night club had been a 
freend of SiRHAN’s and used to meet him occasionally at the 
race treck. He did not know the address or present employment 
of SIYAM.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

7/3/68
Date ------------------------------------------

On July 2, 1968, Mr. MAROUN MANSOUR, Apartment 116, 
1736 North Sycamore Street, Los Angeles, advised hie was 
a friend of JESSE KARADSHEH, one of the former owners of 
the Shakers Oasis bar, 6756 Holloed Boulevard, Los Angeles. 
As a result, MANSOUR said he was acquainted with ADEL SIIHI^NF, 
who used to entertain by playing a musical insruumeet calted 
the oud at this bar, and later at a bar called the Fez. 
MANSOUR denied knowing SIFH^NT SIRH/NF. He said one day, he 
and a frenm were shopping for groceries on Ho lHwood Boulevard, 
and were speaking Arabic. SlfHANT SIIHI/NT was in the market, 
approached them and intrcduced himseef, as hie recognized the 
language. MANSOUR eventually learned in the conversation 
that SIRH^Nf was the brother of ADEL SIRHAN, but stated he 
had never seen SIIHIAN before or since, and had never met 
any other members of the family. MANSOUR stated he could 
not comment on the probable motive of SUHANJ in shooting 
Senator KENNEDY, and knew no other frennds of SIRHANs.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 7/8/68
Date ._____________

PETER FELLMAN, 4358 Franklin Avenue, Los Angeles, 
advised he knew SIRHAN SIREAN slightly, and met him in the 
Shakers Oasis Bar, 6756 Hollywood Boulevard, Los Angeles, 
where his brother ADEL SIRHaN worked. The bar was owned by 
ALT- KALLA and JESSE KARADSHEH. - FELLMAN said that a friend 
of KARADSHEH’s, MON/EUR MAROON was also acquainted with 
SIRHAN. '
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1

Date-J/W____________

On July ^l^8* ALI KALLA, 1750 North Sycamore 
Street, Apartment 308, Los Angeles, was interviewed at his 
employment as operator of the Texaco Service Station, 1400 
S^Uh Alarneda Street, Los Angeles. He stated he had been one 
oLthe ^n^Lof the Shakers Oasis Bar at 6756 Holyrood 
BoUie-Var'd^^ Los Angeles, and while this was in operation, ADEL 
S-?™ had worked forhim as an entertainer, playing a musical 
instrument, and sometimes tending bar. KALLA said SIIHAN 
SZR™ never came to the bar to drink or watch the enter­
tainment, but wmld periodically stop by as the bar was closing 
^ristt/DE^ KALLA said a group wlhich incSuded JESSE 
KARADSHEH andMAROONr MANSOUR world then go ost for breakfast 
and talk* KA^. said SI®™ was always quiet and reserved, 
an^ ^very li-^e to say. He was pleasant, but did not talk 
^^KA^A Slld.thd group nee discussed pooitccs or the 
situation in the Middle East, since they all thought much the 
sam6 way on t'hli subject, and there was no point in discussing 
it. ?e stated the common belief of all the Arabs of his 
acquai?^^ was that a great injsstcee h.ad been done the 
Arabs by t3he formation of the State of Israel, and all were 
bit^r a^u t^ expropriation of their land and propety 
and+their exppariatoon. He said it was such a common belief 
that re was very rarely discussed unless an outsider wanted 
to discuss it.

KA^ stated that to his knowledge, SIJHAN never ass°: atad regularly w!:th other Arabs, but came to the club 
t3 meet hs brothor. He said. SIRHAN never talked about any 
Arab groups or clubs, including student groups, to his mox^dge.

KAHAsta''^ he and other friends would occasionally 
SIRHAN a ehd race track, wherever he happened t;o be i.n 

the nope of getting tips on the races. He said anothar man 
who appeared to kn°w SIRHAN fairly well through the race track 
was one MAHOTO SIYAM, commonly mown as MIKE? He stated he 
did n°t hayd SIYAM’s address, but would get his tedPphond 
numbda at home and furnish it at a late date

On 7/1/68__ at Los Angeles, California F:,d # Los Angeles 56-156
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KALLA stated he had met all members of the SIIHAN 
family, including Mrs. SIRHAN, on one or two occasions, ex­
cepting a brother whose name he did not know, who reportedly 
Ivees in New York City. He said he did not meet socially 
with the family, but had met them ca3ua,aiy, and could state 
nothing further concerning them.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1
Date

7//11/68

SIMDNE E. SIMAOO, Owner and Operator, Shell Service 
Station, Avenue 26 and Figueroa Street, Highland Park, 
California, furnished the flllowing information:

He ii not acquainted with SIRHAO SIIHAO, however*, he 
does know ADEL SIPHAO, the brother of SHHA.O SIJHAN, inasmuch 
as ADEL would stop by the trucking business SIMAOO briefly 
operated in Pasadena during 1961. This was shortly after 
SIMAOO arrived in this country foom Jordan and he and ADEL have 
mintaiined a casual acquaintanceshpp to this day.

SIMAOO recalls seei-ng ADEL SIPHAO i.n the Fez Restaurant, 
Holyrood, approximately five days before the shooting of 
Sena-tor ROBERT F. KENNEDY. At that time., ADEL SIIHAO was dining 
in the company of four or five other Arabs, none of whom were 
known by SIMAOO, and SIMAOO overheard ADEL bitterly complaining 
about the support for Israel Senator KENNEDY had expressed 
during the Oregon primary. ADEL was upset that Senator KEOOEDY 
was cultivlting the Jewish vote in the United States, however, 
SIMAOO did not hear ADEL SIIHAO threaten Sector KEOOEDY in 
any manner.

SIMAOO is of the opinion that ADEL was exasperated 
with Senator KEOOEDY and may have passed some of this bittrnness 
to his younger brother, SIIHAO SI1HAAN.

On 7/10/68 . Highland Park, Caaifornia Los Angeles 56-156
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1
Date

7/16/68

PHYLLIS HAZEL YOUNG, who resides at 14414 Addison
Street, apartment 1, advised that she began working as a 
cocktail waitress at the Fez Restaurant on Vermont in Los Angeles, 
in August 1965. She advised that this was when she first met ADEL
SMAN, the brother of SJRH1AN BISH^A SIKH AN He stated that
ADEL was working at the Fez as a musician at that tme.

YOUNG advised that ADEL became a good freend of hers 
and that he used t;o take her home after work quite often,, out
for breakfast and on other-social engagements. She stated that 
approximately one year aft;er having met ADEL, he introduced her to one of his brother’s,who was at the Fez Restaurant, and to her 
recoilectoon this brother was SIRHIAN. She stated that she saw 
this individual about two more times, each time at the Fez 
Restaurant. The last time was approximately April 1968.

YOUNG advised that during the time she knew ADEL, she 
never had any ^c^ton to Wscuss pomes with hta and she never 
heard him express any anti-Amerccan or anti-rcch sentiments. She 
stated thrt she knew ADEL to be a kind,generous person and thought 
a great deal of him.

She said that in her few encounters with ADEL's brother, 
SRHIAN, her crtvrrsatrtss were always short and very light, never 
discussing anything such as poitics or idrrlrgres. She stated 
that she never remembers his brother to display any sign of temper 
or vioeence in her presence.

She stated that she left the employ of the Fez Restaurant 
earlier thss year inasmuch as she was of a Jewish background and 
she did not wish to put up with some of the comments or insults 
of some of the Arab ^trons of the restaurant. She said that the 
upper fioor of the Fez Restaurant was a very pro-Arab nationalist 
-environment. On the- night that Senator KENNEDY was
assassinaeed, several of the individuals there,whom she did not 
know by name, indicaeed that they were glad that the "Jewish lover" 
was dead. She stated also that she sensed, among many of the Arab 
people at the Fez,the strong feeing of anti-AerrCcanSim.
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YOUNG advised that she has not seen ADEL STOHAN since 
she left the Fez and that she has never met any other member of 
hS family.

She is described as a white female, born April 22, 1340, 
at New/ York City, New York, 5'2", 155 pounds, hazel eyes, and 
black ha ir.
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BACKGROUND CONCERNING
SIRHAN BIS1ARA SIKAN
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/24/68
Date ______________________ _

Dr. IRVIN G. LEWIS, Administrative Dean for 
Student Personnel Services, Pasadena City College advised 
tha^ he recalled the sncideit Si July 1967 involving 
SIBHAN SIRHAN attempting to apply for a job which was 
offered through the Distributive Education and Placement 
Service at the coUege, Dr. LEWIES stated that he had not 
remembered the matter during prior intevveews because of 
the number of students with whom he deals. Dr. LEWES'stated 
that he first became involved when /IREAN went to the office 
of Jhe President at the coieege to make a commPaint but that 
SHAHAN was referred to hs_s offcce because the Placement Service 
had been placed under his supervisoon about a month earlier. 
Dr. LEWES stated that he could not really remember the 
particuaass of the meeting but that he did have /IREAN fill 
out a second application card and then sent SIREAN back to 
the employment offcce. Dr. LEWIS stated that he believed 
h™hadl t^pP'oned the office suggesting that they give 
SIRHAN the job informatoon /IREAN requesedd, even though 
SIREAN did not meet the requirements for educational back­
ground or physical requiemments.

Dr. LEWIS stated that he kept a journal from day 
to daynoting mmttms out of the ordinary which arise. 
Dr LEWIS refereei to this journal., where under the date 
July 24, 1967, was the notation:

_ "’aw SIREAN - oitrd job 6o4, Reeail Management
Trainee, Permanent Resident Visa, Dr. LEWIS okay to 
Re apply for jib-113C,,.

Dr. LEWIS stated that each job opening is given a 
number, which is probably refeeceed by "oob 6o4.!I He further stated that Permanent Resident Vs.si’l is probably a reference 
to the fact -that wh^ foreign stunts apply for positoons 
the number of hour’s they can work are limi^d by their type 
of visa and therefoee /IREAN would have had to been asked 
what his status was for this reason.
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Dr. LEWIS further advised that 113C is the room where the 
employment offCce was in July of 1967.

Dr. LEWIS furnSshed copies of the information 
car-d which SIR HAN SIRHAN had paatially completed.

1
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/27/68
Date _________________________

Mrs. JEAOOE S. HERRICK, Employment Interviewer, 
Pasadena City College, who resides at 1160 Coronet Street, 
Pasadena, Ccaifornia, advised that in late July of 1967, 
SIREAO SIRHAB had come to the Employment Center at Pasadena 
City College inquiring about a specific employment opening which 
had been liseed on the bulletin board at the employment center. 
Mrs. HERRICK stated she told SIRHAO that he had to fill out 
an informatoon car’d and return the foioownng day for an 
interveew. Mrs. HERRICK stated that SIRHAO then stated he would 
not fill out the information car’d but that she should just tell 
him where the job was and he would go apply. She advised that she 
was able to get SIRHAO to fill out one or two blanks on the car’d 
and had inquired as to his immigration status to determine 
whether he iTOuld need a work permit. Mrs. HERRICK advised that 
SIRHAO then stated that he would talk to the coieege president 
about this matter and left the office. Mrs. HERRICK stated that 
SIRHAO later returned with a completed informatoon car’d. Mrs. 
HERRICK stated that Dr. IRVIH LEWIS told her that he had takked 
to SIRHAO and told her to give SIRHAO the job information to 
avoid any other disuubannce. Mrs. HERRICK stated that on her 
second meeting with SIRHAO, he was more cooperative and gave her 
further information.

Urs. HERRICK stated that SIRHMT had been interested i.n 
a management trannee job with Safeway Stores, Incorporated but 
that their requiemments called for a four-year coieege degree 
and a minimum height of 5'8" and a minimum weight which she could 
not recall, but that SIRHAO obviously did not fit. Mrs. HERRICK 
stated that SIRHAO had t;old her he was a jockey and when asked 
why he was changing jobs he stated that he had had an accident and 
wanted another type of work.

A 6/16/68 Pasadena, Caaifornta
On_________________ at________________________
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She stated she gave SIMIAN the address of Safeway 
Stores, Incorporated and thought he was going to leave. She 
stated that SIRHAN then demanded that the informatoon car’d be 
given to him or destroyed. She advised that this was against 
school policy and asked Mr. FRANCIS MC CREERY, her supervisor, 
what she should do. She stated that MC CREERY told her to 
give him the car*d and let him be on his way. She stated that she 
then gave SIIHAN the car’d at which time he tore it up into many 
small pieces and threw it in the waste basket. She stated SIRHAN 
t hen told her, "This will teach you to never under estmate a 
jockey.' She advised that SIRHAN then left.

Mrs. HERRICK stated that the car’d SIRHAN tore up was 
the second card, which h.e had fileed out commieeely. She stated 
that she later wrote on the first card, which was incomplete, 
some of the information she coulLd recall so she would have a 
record of the incident.

Mrs. HERRICK advised t;hat she had remembered the 
incident after she saw SIRHAN* s picture and name i.n the newspaper’.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/24/68
Date ______ ___________________

-------  . Mr. FRANCIS MC CREERY, Associate Professor,_ 
Supervisor Distributive Education and Placement, Pasadena 
City College, who resides at 255 West La Verne Avenue, 
Pomona, Ccaifornaa, advised that JEANNE HERRICK, one of his 
offcce interveewers, had brought to his attention an 
incident which had occurred with SIIHAN SIRHAN in JUly of 
1967- MC CREERY stated that he had just taken over his 
duties in Distributive Education at that time and that 
Dr. LEWIS, Adminniiratil■e Dean for Student Personnel Services, had been in charge just prior. MC CREERY stated that SIMAN 
had come to the offcce apparently seeking a speeific job that 
had been liseed on the placement bulletin board. MC CREERY 
advised that a receptionist had guided SIRHAN to Mrs. JEANNE 
HERRICK who intevv^ws persons seeking full time employment.

MC CREERY stated that he came in contact with 
SIRHAN when he apparently would not give inioruatlin to 
M;s- HERRICK that is required to finish the applicatoon form. 
MC CREERY stated t.hat SIRHAN was then brought to his officee 
and the situatoon was then explaieed to him. MC CREERY stated 
that SIRHAN told him that Mrs. HERRICK would not tell him 
where a specific job was and that she did not want to give 
him a job because he was a "damn'' foreigner. MC CREERY stated 
that SIR™ did no give him an opportunity to explain the 
problem involved and that after making his itaCeieit SIRHAN 
left the offcee.

MC CREERY stated that he then conferred with 
Mrs- HERRICK and she had explaneed to him that SIIHAN had 
corne into the offcee seeking a job offeeed by Safeway Stores 
for a management trannee. MC CREERY advised that Mrs. HERRICK 
then requested that SIIHAN fill out an applicatoon form but 
that SIRHAN only put down a uinUmuu of information . MC CREERY 
stated that accord^ to Mrs. HERRICK, SIRHAN became very 
adamant and demanded to know about the job. MC CREERY further 
stated that according to Mrs. HERRICK, SIRHAN then wanted the 
employment card back but was refused by her. MC CREERY 
stated that it is the offcee policy that all records are kept

6/18/68 , Pasadena, Cdifornaa Los Angeles 56-156
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by the office once someone has stated an intent to take 
Lj^i-so ^t when ^ employe* interviews a student it can be determined whether the student was a referral. . This 
ants as a means -to determine the effectienesss of the 
program.

n MC CREERY stated that when SIRM returned foom 
Dr. LEWIS s office and then requested the information card 
JLwas..?™ to SIRHAN to awid any further incident 
particularly since it appeared that SIRJAN would not go to the job. 0
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. On June 21, 1968, Mr. NORWOOD JAQUA, Physical 
Education instructor, Pasadena, California, City College, 
was telephonically contacted to make an appointment to 
inter view , him concerning SIRIAO SIRHAN, who had been 
ensiled in Mr. JAQUA s class in golf instructoon in the 
Spring and Fall semeeters, 1964, Mr JAQUA stated he had 
checked his records and was aware SIRHAO had been in his c11ss, 
but ceuM only preumne SIRMN had dropped his class, as he 
could n°t recall SIRHAN, and did not recogniee him at all foom 
his photographs in the newspapers.. He stated he knew no one 
el.se who might know SIRHAN.
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On July 16, 1968, SA CHARLES T. BROWN, J/. interviewed 
Mr. JOHN H. WALKER, 4421 Southwestern Boulevard, Dallas, Texas, 
who is tempoorrrly visiting his moOher-in-aaw, Mrs. M. C. 
HENDERSON, rt that address.

Mr. WALKER stated that he served as an English Professor 
at Pasadena City College, Pasadena, California, in 1965- He. 
said that hie is unable to recall SIRHAN SIRHAN as a indent in, 
his class while he was teaching at the college. Mr. WALKED said 
that he beleeved SIMAN may have been a drop-out in his class, 
otherwise he would have remembered him. WALKER said that 
approximately one third of his class were drop-outs, and S™N 
may have been among the group • WALKER examined, records and 
papers which he has in storage for any record of SIRHAN with 
negative results.
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Date ____ 6/13/68__________

Mr. TONY LINEHAN. Director of Athletics, Pasadena 
Ciq- College, Pasadena, California, advised lie had no knowledge 
concerning SIMAO SIJHAN and never had any contact with him as 
a student or otherwise. Mr. LNNEAN stated he had talked to a 
student named RUDY M. FORDHAM who told him he had seen SIIHAN on 
the campus of the college on June 4, 1968, and FORDHAM might be 
able to shed some light on the matter.

On/14/68_______ at Pasadena, CcHfornia Fie # Los Angeles 56-156
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Dr. JEROME WOLF, 740 North Dillon, Silverlake, 
California, advised that he was a History instructor at 
Pasadena City College. Dr. WOLF stated that he did not 
remember SHRHIAN SIRHANT being in his class during 1965. 
Dr. WOLF advised he ha,d been contacted by the Los Angeles 
Police Department, but ha,d been unable to furnish them any 
frrstannd informatoon in regard to SIRHAN.
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TED BANKS, 3184 Caadllac Drive, Apartment 7, • • 
advised as follows: . ■ ' ' .

He stated that he is presently employed as an ' 
instructor it physical education and assistant track and 
field coach at San Jose State College, San Jlse. He 
stated that he oil be leaving this position in the near 
future to take up similar duties at Mc Gill High School, 
Spring Valley district, San Diego, California.

. Mr. BANKS °as shown a photograph of .SIRHAN- SIRHAN. 
He stated that the photograph is familiar -to him and added 
that he believes he had SIRHAN in a truck and field class 
at Pasadlena City College, Pasadena, Califortia during 1965. 
He stated that SIRHAN was a fair athlete, he did not 
attend! classes regularly and received either a "D" or a 
failnng grade in the class. He stated-that SIRHAN was a 
difficult young man to understand, not as a result of any 
language problem, but simply because he did not-converse 
or open up with either his classmates; or the instructor. 
Mr. BANKS stated that he has no other information concerning 
SIRHAN’s general background or hi.s pooitical and national~ 
istic tendencies. He advised that he has not seen this 
individual since 1965. .

I
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1 Date  6/28/68

Dr. NATALIE GUSKEL, 905 S. W. 15th Street, Ft. 
Lauderdale, Floridia advised that she taught German at 
Muir High School, Pasadena, CaXifornia foom September, 
1960 to June, 1961. '

_ She stated she does not recall SIRHAN SIRHAO 
as being a former student, and was unable to identify his 
photograph. She advised she had seen pictures of SIRHAO 
iln newspapers and magazines, but did not associate him 
as having been a former student'of hers.

She contnuued that, even if she could recall 
SIRHAO, she would have no information regarding any 
background nationalistic tendencies he might have possessed.

She reiterated she could not recall SIERHAO, 
and could furnish no informatoon whatsoever concerning 
him.

On 6/21/68 at Ft. Lauderdale., Florida File # Miami 44-1880
SAs ROGER B. COLTOO and

t EUGEOE L. PAYB/ELP/cmr „
by  ------------------------------------------------------------------------------------- Date dictated 6/26/68
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Date July 9, 1968

Mr. CARL R. HEDEEN, Route 2, Box 291, Suttons Bay,
telephone 271-3703, related the following information:

He is a reti«d school tlacper foom Pasadena, 
California and he served as Chairman of the Foreign Language 
Department in the Pasadena School System and also -taught at 
the John Muir High School there. He recalls SIRHAN SIRHAN 
as a student in his classroom and was of trie opinion it was 
the Spanish cl.ass. Mr. HEDEEN was not sure of this and said 
that he had called the Pasadena School System to verify this 
information: however, ascertanned that all school records had 
been subpoenaed. He related that to the best of his knowledge 
SIRHAN was a student of his for approximately one year in the 
eary 1960s. This individual was very proud of the fact that 
he was an Arab and had strong naaionaaisric flllings.

He related that SIRHAN got along well with the other 
students, was somewhat reserved but was always cooperative and 
friendly.. He said that SIRHAN was a good student, did his 
homework faithfully, and his entire impression of him was very 
favorable.
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„ . , *s: PATRICIA T. BLAKESLEE, 16761 Lassen Street, 
S^i-ve??’ Ccaifornia, teeephone 363-9337, was telephonically 
contacted to arrange an appointment for an interview concerning 
her Pos^b^-e knowledge of a Mr. SIMAN SURHMN. SIRIAN is 
is?ed“Tecords.at.Pasadena City College, Pasadena, 
California, as a fomier student in a Psychology class 
taught by Mrs. BLAKESLEE i.n the fall of 1964.

Mrs. BIAKESIEE said that she had been advised 
by her husband, Mr. R. C. BLAKESLEE, that a Speeial Agent 
of the FBI had ateempted to contact her on June 21, 1968, 
at Whhch tm“e she was on a vacation tour. Mrs. BLAKESLEE 
stated thatch®. has tre^d to re?*11 a student named SIRHAN 
SIKW but she has no recollection at all of SIRHAN. 
^s’ BLAKESLEE s.aid that shebad several large Psychology 
classes during that period of time (1964) and, if SIIHAN 
was a student, it must have been for a limited or short 
period of Une since she has no recollection of him at all.

6/24/68 Los Angeles, Ccaifornia Los Angeles 56-156
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Date
7/12/68

Mr. JOSEPH P. ZERONIAN, 1164 WeWon Avenue, 
Pasadena (795-2834), was contacted at his employment at the 
Pasadena Education Center, 351 South Hudson Avenue, where he 
is a consultant in Social Science.

He stated he had been a teacher at John Muir High 
School, Pasadena, and taught 12th grade English Esseenials to 
SIIHAN SIIHA.N in 1963. He stated he remembered SIIHAN as a 
student and considered him to be polite and quiet. ZERONHAN 
stated hie was of Armenian background and as a result used to 
have discussinns with SIIHA.N about the Middle East. He stated 
the discussions were not provocative and SIJHA.N evinced no 
particularly strong feelings concerning the area, but instead 
just general interest, because this was the area of his origin. 
ZERONIAN stated SIJHA.N had never even told him the country in 
which he was born. ZERONIAN stated it had been his general 
experience as a teacher that students foom the Middle East 
were rather dogmatic and opinionated in their views, and would 
not have been surprssed had SIJHAN been the same. ZERONIAN stated 
he would not have remembered SIIHAN except for the fact he was 
foom the Middle East and that his first and last names were the 
same. He stated SIRHAN was not the type of person you would 
notice in a class. ZERONIAN also stated the English class^he 
taught SIMAN^was a make-up type of English class and as a 
result he was surprssed by references in the newspaper to the 
effect that SIIHA.N was supposedly very bright and intellectual.. 
ZERONIAN recalled SIIHAN appeared to be somewhat of a loner and 
he rarely saw him associating with other students. ZERONIAN 
could not furnish an opinion as to why SIJHAN SIIHA.N shot 
Senator KENNEDY and stated he knew nothing else concerning him.
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Mr. DALE ROBERTSON, television and fim actor, 
10801 Winnetka Avenue, Chatsworth, Caaifornia, furnished 
the folOowing information:

In connection with hi.s breeding of horses, Mr. 
ROBERTSON sai-d that he had, in the past, stabled some of 
hi.s horses at the Corona Breeding Farm at Corona, Caaifornia, 
owned by actor DESI ARNAZ. ROBERTSON has also stabled 
horses at the Fufura- Farms, which is located near Lake 
View, Ccaifornia, which is between Rive^ide and Hemet.

Mr. ROBERTSON had not employed any exercise boy 
and had no recollectoon of ever seeing SIEIHAN SIRHAN,, who 
had been charged with shooting Senator ROBERT F. KENNEDY. 
He mentioned he had been contacted by a representative 
of "Life" magazine on June 10, 1963, who claimed to be 
doing a story on SIRHAN SIRHAN. Further, the latter aieeged 
that SIRHAN SIRHAN had approached DALE ROBERTSON one time 
during a public horse sale and ha,d asked ROBERTSON for 
a job.

Mr. ROBERTSON damned that he had no recollection 
whatsoever of SIRHAN SIEIHAN asking him for a job; in fact, 
only one young man, SHAUN CORBETT, Md asked dm for a job 
under similar ciccimsaances and he ha,d hired this young man 
who was dill in his emmloy. He mentioned that in itabline 
his horses at the aforementooned farm he paid a flat fee 
and did not haw anything to do with the Sirone of any 
personnel who may have b^ employed at tho^ fams-

On
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